
Protokół Nr XX/U
z XX Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 21 listopada 20U r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 14.00, zakończono o godzinie 14:45
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kazimierowicz
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
II Radni: wg załączonej listy obecności str. 3
21 Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot,
Zastępca Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
31 Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek
organizacyjnych Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg
załączonej listy obecności - str. 4-7
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie
na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.
Porządek obrad:

l. Otwarcie sesji.
2. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
3. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
4. Zamknięcie sesji.

Ad. 1
Przewodniczący otworzył obrady XX sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że
podejmowane w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.
Burmistrz S.Małachwiej zaproponował rozszerzenie porządku o krótka informacje o ZZO
Euro Sokółka.
Przewodniczący poddał pod głosowanie punkt informacja odnośnie Spółki ZZO Euro
Sokółka.
Radni 20 głosami "za" przy l "przeciw" przyjęli wniosek.
Rada obradował wg. następującego porządku.

l. Otwarcie sesji.
2. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
3. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
4. Informacja odnośnie Spółki ZZO Euro Sokółka.
5. Zamknięcie sesji.

Ad.2
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Sokółka na 2011 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinie Komisji:
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. 8
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - oplma
pozytywna w zał. str. 9
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 18 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXI/130/U

w zal. str. 10-28



Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości
przedstawił Burmistrz S.Małachwiej jednocześnie wniósł o autopoprawkę zmniejszenie
stawko od budynków mieszkalnych na 0,64 zł.
Opinie Komisji:
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. 29
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia
pozytywna w zał. str. 30
Radna E.Jakimik zwróciła uwagę, że Burmistrz sięga coraz głębiej do kieszenie mieszkańców
poprzez podwyżkę podatków lokalnych. Szukajmy innych rozwiązań zacznijmy oszczędzać
od siebie.
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę, że była dyskusja na temat podatków ato ściśle się łączy z
wydatkami w budżecie na 2012 r. Zaproponował oddalić ten punkt i dyskutować łącznie z
wydatkami budżetu.
Radny J.Saciłowski zgodził się że życie jest drogie ale podwyżka o stopień inflacji są to
złotówki ale za te pieniądze miasto robi dużo.
Radna J.Bieniusiewicz podzieliła zdanie radnego Sawickiego, że podatki powinny być
powiązane z wydatkami.
Radny P.Kułakowski powiedział, że analizował ta podwyżkę na swoim przykładzie i jest to 2
zł. na kwartał. Niektórzy ludzie nie mają, że jest ciężko, ale jeśli ktoś chce dużo inwestycji w
swojej okolicy to za co gmina ma to wykonać. Zwrócił uwagę że będzie dyskusja na temat
budżetu i każdy z nas będzie chciał wprowadzić inwestycje.
Radna E.Jakimik powiedziała, że analizowała na przykładzie drobnego przedsiębiorstwa i jest
to duża podwyżka a co dopiero drobna podwyżka na przykładzie większego przedsiębiorstwa.
Ludzie nie mają nawet tych 2 złotych.
Radny Ł.Moździerski zwrócił uwagę, że nie ma w budżecie środków na stypendia i nagrody
sportowcom i po dyskusji i analizując ta podwyżkę jesteśmy skłonni zagłosować za
podwyżką·
Radny S.Sawicki odniósł się do wypowiedzi radnego Kułakowskiego i Moździerskiego że
zgadzają się na to że podatki są powiązane z wydatkami i powinniśmy rozmawiać najpierw o
przyszłorocznym budżecie.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że stawki musza się ukazać w Dzienniku Urzędowym
Województwa Podlaskiego do końca grudnia i dlatego jest taka kolejność w podejmowaniu
uchwał.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 13 głosami "za" przy 7 "przeciw" i l "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr XXI/131f11

w zał. str. 31

Ad,4
Informacja odnośnie Spółki ZZO Euro Sokółka.
Burmistrz S.Małachwiej odniósł się do artykułu z Kuriera Porannego Sokólskiego na temat
pisma firmy Nowej Ekologii dotyczącego działań Burmistrza Sokółki odnośnie spółki zza
Euro Sokółka.
Ad.5
Zamknięcie sesji.
W ZWf,i. J z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zosta..łY.zakończone.
Proto ała Przewodniczył
Joanna: orzeniewska Jerzy Kazimi' wicz
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